

PRESS RELEASE

Brignais, 4th July 2018 – for immediate release

VISION SYSTEMS OPENS A SUBSIDIARY IN CANADA

Based in France, the Vision Systems Group continues its international growth by setting up a new trade office in Canada. After the opening of a subsidiary in Melbourne, Florida in 2014, a technical commercial office in Singapore in 2015 and a sales office in Dubai in 2017, it is in Montreal that the system supplier has chosen to locate.

Vision Systems Canada will initially focus on the sale of Advanced Driver Assistance Systems (ADAS) and next-generation driver doors, directly to North American operators and manufacturers, with the help of the American subsidiary for the United States area.

The design of these innovative products is customized for each customer; a local presence will allow a better understanding of the customer's specific needs while providing technical support on the spot. Vision Systems already has several Canadian and Quebec networks among its customers as well as some manufacturers like Nova Bus (Volvo Group).

After the success of its ADAS solutions in Europe, recently illustrated by two World Premieres (on the IRIZAR ieTRAM18 at Busworld show and on the Voyageur Signature motor home at CMT show) and several serial orders, the group intends to continue its momentum in North America, where tests on vehicles are already underway.

With its mirrorless HD camera solution [Smart-Vision](#), Vision Systems is driving a technological revolution in its historic market segments: trucks, buses, coaches and motor homes. Furthermore, its collision risk detection system for urban vehicles [Safety-Front](#), received a very promising welcome in its first presentations.

"We believe that a physical presence in Montreal will allow Vision Systems to have greater responsiveness and appreciation of business relationships locally. This new subsidiary will be very complementary to the one we have in Florida and will consolidate our presence in North America and our representation abroad. "Says Catherine Robin, Executive Vice President and Head of Subsidiaries.

About Vision Systems:

Headquartered near Lyon, France, with a production and sales unit in Florida, USA, and a trade office in Singapore, Dubai and Montreal, Vision Systems is a tier-one system supplier in the aeronautic, land transport and marine industries, designing and producing bespoke solutions for specific market segments in complex environments.

The company's genuine expertise in shading systems including dimmable solutions, places it today as a world leader in this area. A major player in onboard entertainment and a pioneer in driver assistance systems, the company also remains a European leader in rearview mirrors and driver protection doors.

Vision Systems combines complementary skills in electronics, mechanics and composite to provide ever more innovative solutions for cost reduction, heightened safety and improved comfort.

Press Contact: Alexandra Martin-Devaud, Marketing & Communication Manager, amartindevaud@vision-systems.fr



[Join us on LinkedIn!](#)



[Discover our YouTube Channel!](#)



[Visit our web site!](#)

COMMUNIQUÉ

Brignais, le 4 juillet – pour diffusion immédiate

VISION SYSTEMS OUVRE UNE FILIALE AU CANADA

Basé en France, le groupe Vision Systems, poursuit sa croissance internationale en installant un nouveau bureau commercial au Canada. Après l'ouverture d'une filiale à Melbourne en Floride en 2014, d'un bureau technico-commercial à Singapour en 2015 et d'un bureau commercial à Dubaï en 2017, c'est à Montréal que le systémier a choisi de s'implanter.

Vision Systems Canada se concentrera dans un premier temps sur la vente des solutions d'aide à la conduite (ADAS) et des portillons anti-agression nouvelle génération, en direct auprès des opérateurs et constructeurs Nord-Américains, avec l'aide de la filiale américaine pour la zone Etats-Unis.

La conception de ces produits innovants est personnalisée pour chaque client ; une présence locale permettra une meilleure compréhension des besoins spécifiques du client tout en apportant un support technique sur place. Vision Systems compte déjà plusieurs réseaux canadiens et québécois parmi ses clients ainsi que quelques constructeurs comme Nova Bus (groupe Volvo).

Après le succès de ses solutions ADAS en Europe, qui s'est illustré dernièrement à travers deux Premières Mondiales (sur l'ieTRAM18 d'IRIZAR au salon Busworld et sur le camping-car Signature de Le Voyageur au salon CMT) et plusieurs commandes série, le groupe entend bien poursuivre sa lancée en Amérique du Nord, où des essais sur véhicules sont déjà en cours.

Avec sa solution de rétrométrie par caméra haute définition [Smart-Vision](#), Vision Systems mène une révolution technologique sur ses segments de marché historiques : poids lourd, bus, car et camping-car. D'autre part, son système de détection de risques de collision pour véhicules urbains [Safety-Front](#), a reçu un accueil très prometteur lors de ses premières présentations.

« Nous pensons qu'une présence physique à Montréal permettra à Vision Systems d'avoir une plus grande réactivité et une meilleure appréciation des relations commerciales localement. Cette nouvelle filiale sera très complémentaire à celle que nous avons en Floride et confortera notre présence en Amérique du Nord et notre représentation à l'international. » souligne Catherine Robin, Directrice Générale Groupe et Responsable Filiales.

A propos de Vision Systems

Basé en France près de Lyon avec une filiale aux Etats-Unis et des bureaux commerciaux à Singapour, Dubaï et Montréal, le groupe Vision Systems est un systémier de rang 1 qui conçoit, produit et commercialise des solutions complètes et personnalisées pour les marchés de l'aéronautique, du transport terrestre et du nautisme.

Expert dans les systèmes de protection solaire et notamment les solutions opacifiantes, Vision Systems se positionne aujourd'hui comme le leader mondial dans ce domaine. Acteur majeur sur le marché du divertissement à bord et pionnier sur les systèmes d'aide à la conduite, le groupe reste également un leader européen sur les rétrométreurs et les portillons anti-agression.

Vision Systems conjugue ses savoir-faire complémentaires en électronique, mécanique et composite pour proposer des solutions toujours plus innovantes et répondre aux besoins de ses clients en termes de coûts, de confort et de sécurité.

Contact presse : Alexandra Martin-Devaud, Resp. Marketing & Communication, amartindevaud@vision-systems.fr



[Rejoignez-nous sur LinkedIn !](#)



[Découvrez notre chaîne YouTube !](#)



[Visitez notre site web !](#)